
Referat FAU-møte nr. 3 

2023/2024 Østensjø skole 
 

Møtested:  Østensjø skole, personalrommet 

Dato: Tirsdag 14. november 2023 

Tidspunkt:  Kl. 19.00 - 20.30 

Møteleder:  Nina Ruth Kristoffersen 

Referent:  Silje Bjørkås Holseth 

 

Til stede 

1A Marte Aamodt Mikkelsen 

1B - 

1C - 

2A Anja Kilinc Merlid 

2B Anette Hoff 

2C Ann-Christin Oveland 

3A Randi Lunke 

3B Kirsti Hallgren Opsahl 

3C Sindre Sæteren 

4A Tarjei Kvalø 

4B Christian Våge 

4C Katrine Tonstad 

5A Silje Bjørkås Holseth 

5B Ole Jacob Syrdahl 

5C Eirik Nordby 

6A Fredrik Romsås 

6B Vidar Henningsen 

6C Nina Ruth Kristoffersen 

7A Anne Nylend 

7B - 

7C Lina Støen 

Saker: 

Sak 3-1 Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble godkjent. 

Sak 3-2 Godkjenning av referat  

Referat ble godkjent. 



Sak 3-3 Informasjon ved skolen ved rektor Vegard Tversland Kjesbu 

Rektor har vært på skolen i 2,5 mnd. Han synes Østensjø er en fin skole med positiv foreldregruppe, 

gode ansatte, supre lærere og elevgruppe.  

- Diverse 

o Tilsettingsprosessen for ny inspektør går mot slutten. Meget gode søkere. 

o Legoprosjektet var en suksess. Mange foresatte var på åpen dag.  

o Periode 3 i skolens temaplan begynner i uke 47. Tema er Disney 100 år. Temaet 

handler mye om lesing.   

o Alle elever får tilgang til hodetelefoner fra uke 47. Det har vært innkjøpsstopp, men 

nå er det satt i gang en leasing-ordning.  

o Barn/ungdom henger på skolen på kvelder. Noen begår hærverk, så det er fint om man 

kan legge kveldsturen innom skolen.  

o Oppussing av guttedo i bygg to er ferdig til jul.  

 

- Refleksaksjon 

o Skolen foreslår at aksjonen blir gjennomført som i fjor.  

o Med samme regler som i fjor.  

o En fra stab/ledelse deltar og noen fra foreldregruppen.  

 

- Permisjoner fra opplæring (søknader om fri) 

o Skolen følger Oslostandard 

o Inntil en dag avgjøres av kontaktlærer. Mer enn en dag må søkes via hjemmesiden, og 

avgjøres i henhold til Oslostandarden.  

o Kortversjon: Skolen innvilger fri kun for aktiv deltakelse ved idrett/kultur på nasjonalt 

nivå og til spesielle familiebegivenheter.  

o Det er de foresatte som skal ta vurderingen om de mener det er riktig for barna og ikke 

være til stede i opplæringen.  

o Korttidsfravær som ikke blir innvilget har ingen konsekvenser, utover føring av 

ugyldig fravær. Skolen er opptatt av fravær når det overstiger 5%, fordi fravær kan 

føre til uheldige vaner og kan være varsel om begynnende skolevegring.  

 

- Hærverk og stjeling av sykler 

o Det har vært en del episoder i høst med hærverk og stjeling av sykler.  

o Mest utsatt er sykkelparkering bak bygg fem (nord). Denne er i et område hvor 

elevene ikke skal være og hvor det ikke er mange som har oversikt gjennom dagen.  

o Hovedsykkelparkeringen nedenfor bygg er skjermet, men her har enkelte elever hengt 

i friminuttene. Dette er utenfor de områdene de skal være og det blir fulgt opp overfor 

de det gjelder.  

o Skolen gjør tiltak for å unngå tukling med sykler i friminuttene, men minner om 

viktigheten med å låse syklene godt. I tillegg minner vi om å snakke med barna om 

viktigheten med å sjekke syklene godt før man setter seg på den.  

 

- Mobbing 

o Det forrige byrådet gav ekstra midler for å forebygge mobbing. Skolen har mottatt 

40 000,-. Det er elevrådet som skal forvalte 20 000,- og FAU skal forvalte 20 000,- 

o Pengene skal brukes i løpet av skoleåret på noe som er bra for elevene.  

o Det er en økning av elever som meldte fra om mobbing i etterkant av Korona.  

 

- Diverse 



o Oslo kommune har et mål om at alle skoler i Oslo skal bli dysleksivennlige. Rektor på 

Østensjø er for dette.  

o Mobilbruk på skolen er utfordrende. Det har vært snakk om ha mobilhotell. Rektor 

skal se på løsninger rundt dette, men det kan være utfordrende.  

 

Sak 3-4 Informasjon fra FAU og gruppene– v/FAU-leder Nina Ruth 

Kristoffersen og gruppene 

AKS-gruppe 

- Har hatt møte med AKS-leder 

o Angående måltider er det stramt budsjett. Man skal jobbe med å finne gode måter for 

å møte matgleden.  

o Snakket om klubbpåmeldinger 

o Kommunikasjon med AKS på e-post. 

Nattravning 

- Skal foregå på torsdager fra etter påske. Det er satt opp en oversikt over hvilken klasse som 

har ansvar når. Klassens FAU representant har ansvaret for at det stiller foreldre.  

- Man går 3-5 sammen. Det er ikke så viktig å gå rundt, men å oppsøke steder der barna 

oppholder seg. Dette kan være skolen, Godlia parken, Skøyenparken, fritidsklubben osv.  

Forebygging av vold og seksuelle overgrep, samt nettvett 

- Tar opp igjen avgjørelsen om FAU skal sette av penger til å leie inn Stine Sofie stiftelsen til 

første møte etter jul. Det er da snakk om rundt 10 000,- 

- FAU lurer på om skolen fortsetter med å leie inn barnevakten for å snakke om nettvett med 4. 

klasse.  

- ,Rektor åpner opp for at FAU-gruppen som jobber med dette tar et møte med ledelsen på 

skolen for å snakke om hvordan man kan jobbe med disse temaene.  

Trafikk 

- Gjennomgang av rapporten om hjertesone.  

- Møte med bymiljøetaten er neste uke.  

- Jobber med å lage en veiledning om hvordan man kan bruke bymiljø-appen.  

- Har 50 000,- å bruke på trafikk i hjertesone ved skolen. Kan brukes på ulike ting. Et forslag er 

å bruke på en fast bom ved den øverste sykkelparkeringen og freshe opp smågjerder i 

uteområdet.  

- Gruppen lager et ferdig forslag til hva pengene kan brukes på til neste FAU-møte.  

Refleksaksjon 

- FAU skriver et forslag til skolen om hva FAU tenker om refleksaksjon.  

- En vinner i 1. – 4. klasse og en vinner 5. – 7. klasse. 

- Diskusjon om hva premien skal være og om man skal øke summen på premien. Premien for 

2023 økes fra 750 til 1000 kroner pr vinnerklasse. 

- Vinner fra i fjor har ikke fått premien sin. Dette må fikses.  

 

Sak 3-5 Valg av en fast representant og to varaer til skolens driftsstyre 

Saken ble utsatt til januarmøtet. 



 

Eventuelt 

- Det ønskes mer informasjon om til foreldre som har barn som får ekstraundervisning på 

skolen. Hvordan skjer dette og hva får de?  

 

 

Neste møte er 9. januar 2024 

 

 

 

 


